
S SEJE
OBČINSKE SKUPŠČINE

Sprejeti ukrepi za
boljše gospodarjenje

Na skupnem zasedanju vseh treh zborov so
delegati prisluhnili predvsem dvema poročilo-
ma. Prvega je podal delegat Zveznega zbora
ing. Miha Košak. in sicer o delu delegatov iz
SR Slovenije. Tako so se delegati pobliže in
podrobneje seznanili z delom in prizadevanji
naše delegacije v tem zboru Zvezne skup-
ščine.

Drugo pa je bilo informacija o poslovanju
OZD v občini za leto 1980. Samo gradivo je
bilo sicer objavljeno v delfegatski prilogi, na
seji pa je predsednik izvršnega sveta Joško

Vučemilo seznanil navzoče s stališči, ki jih je
za posamezna področja sprejel izvršni svet.
Le-ta so precej podrobna, razdelana in seve-
da, kar je najpomembnejše, akcijsko usmerje-
na. Tako bo izvršni svet v naslednjem obdobju
sproti mesečno spremljal gospodarska gibanja
v občini, z družbeno akcijo pa bo potrebno
analiziratt in preusmeriti negativne tendence
predvsem v preprečevanju reprodukcijskih
tokov med OZD, v zmanjšanju inflacije in v
dodatnih spodbudah za izvoz. Prav pri spod-
bujanju izvoza morajo biti osnovni cilji v sme-

ri izvoza blaga in opreme na višji tehnološki
ravni. Vsaka OZD mora preveriti možnosti
izvoza svojih izdelkov in storitev ter pri tem
upoštevati nujnost, da se izvažajo proizvodi s
čim večjim deležem vloženega dela in na pod-
lagi dohodkovnega povezovanja. Precej nalog
zadeva tudi raziskovalno dejavnost, med kate-
nmi je tudi ta, da naj se občinska raziskovalna
skupnost vključi v planiranje in koordinacijo
raziskav, ki so predvsem pomembne za
usmerjanje demografskega, socialnega in pro-
storskega razvoja občine. Okrog investicij bi
veljalo podčrtati nujnost večjega povezovanja
in doslednejšega realiziranja ekonomsko zani-
mivih in upravičenih investicij. Precej odločna
pa je tudi zahteva, da mora biti konkretna
zaščita kmetijskega zemljišča v prostorskem
planu občine tako opredeljena, da bomo kme-
tijski prostor dolgoročno namenjaii kmetijski
rabi.

Naj iz tega paketa ukrepov oziroma usmeri-
tev izluščimo še dva. Prvi se nanaša na pred-
log, da bi z ozirom na padec realnih osebnih
dohodkov in povečanje živjjenjskih stroškov,
znašal najnižji osebni dohodek v Ljubljani
6.000 dinarjev mesečno.

Drugi pa zadeva področje otroškega varstva
v smislu poenotenja prispevkov staršev za ce-
lotno območje Ljubljane in priprave na inte-
gracijo VVZ ob istočasnem oblikovaoju enot-
nih strokovnih služb.

Omenjena stališča so delegati soglasno
sprejeli hkrati z uvodno inormacijo, predlagali
pa so tudi, naj bi ob izdelavi tovrstnih infor-
macij v prihodnje opravili podrobno analizo
na področju negospodarstva.

Zbora KS in združenega dela sta razpravlja-
la tudi o predlogu odloka o določitvi zemljišč,
ki so namenjena za stanovanjsko in drugo
kompleksno graditev na ombočju soseske VS-
102/2 Rakova Jelša. Obe samostojni kmetij-
ski delegaciji št. 46 in št. 48 sta k 4. členu
odloka predložili amandma, ki pravi, da za
kmete lahko izda upravni organ odločbo šele
po zagotovitvi nadomestnih kmetijskih povr-
šin.

Izvršni svet je omenjeni amandma sprejel z
dopolnilom »za kmete, ki so vključeni v
usmerjeno kmetijsko proizvodnjo« ter ga po-
rupdil v razpravo. Delegati obeh zborovtso ga
skupaj s predloženim predlogom odloka tudi
sprejeli.


